
Beretning fra opsynsudvalget 2022 

 

Der har desværre været 2 sager. 1 med ulovlig hjemtagelse af en stor laks i kongeåen. 1 hvor 2 

fiskede i kongeåen I fredningstiden. Begge er indberettet til fiskerikontrollen. Herefter er sagerne 

ude af vores hænder. Pga. data loven får vi ingen tilbagemeldinger, heller ikke om evt. udfald. Ingen 

af de 3, er medlemmer af ssf. 

Ud over dette har det været i normalt år hvor vi har været på 435 timers kontrol og kontrolleret 

291 lystfiskere. 

Fra i 2023 vil der ske nogle små justeringer i kontrollen. Der vil blive nogle kontroller, hvor alle 

kontrollører vil være afsted samtidig. På disse kontroller vil alle blive kontrolleret, for medlemskort 

– lysfiskertegn osv. Så husk nu at få kortene med hver gang. Ligeledes vil kontrollører blive bedt om 

at kontrollere bestemte strækninger, hvor jeg kan se at vi har et hul. 

Vi har i årets løb, haft henvendelser om at blive kontrollør. Disse bliver behandlet hver for sig. Vi 

går bla ud fra hvor vedkommende fisker og bor. Der er ansat 1 ny, som fisker meget i Karlsgårde sø. 

Der havde vi lige et hul. Vi har også et hul i den øverste del af kongeåen. 

Vores udmærkede samarbejde med Vejen og Kolding fortsætter uændret. 

En stor tak til Bernt fra fiskerikontrollen. Hos ham går man aldrig forgæves efter råd og vejledning. 

Til sidst, I er vores øjne og ører ude ved åen. Ring endelig hvis der er et eller andet unormalt. Husk 

at alle medlemmer kan kontrollere ude ved åen. 

En kontrollørs vigtigste opgave er at råde og vejlede. 

 

Esben Bøgh 

 


